
ΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΣ ΤΩΝ ΕΝΡΙΝΟΛΗΚΤΩΝ & ΥΓΡΟΛΗΚΤΩΝ   

ΡΗΜΑΤΩΝ 

   Ενρινόληκτα                             Υγρόληκτα   

                                                      

         μ, ν                                         λ, ρ      

                        λ α μ α ρ ι ν α 

  ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ  

 

       ΜΕ ΚΑΤΑΛΗΞΗ  -ῶ  

 

       Κλίση σύμφωνα με ποιῶ 

          ΜΕΣΗ ΦΩΝΗ 

 

     ΜΕ ΚΑΤΑΛΗΞΗ -οῦμαι 

 

    Κλίση σύμφωνα με ποιοῦμαι 
  

Παραδείγματα σχηματισμού 

ἀμύνω = ἀμυνῶ 

ἀμβλύνω - ἀμβλυνῶ 

κρίνω - κρινῶ 

νέμω- νεμῶ 

 

ὀδύρομαι - ὀδυροῦμαι  

ἀμβλύνομαι - ἀμβλυνοῦμαι 

κρίνομαι - κρινοῦμαι 

νέμω- νεμοῦμαι 

!!! ΣΤΟΝ ΜΕΛΛΟΝΤΑ ΧΑΝΕΤΑΙ  ΟΤΑΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΔΙΠΛΟ ΣΥΜΦΩΝΟ 

            π.χ.            βάλλω                                               βαλῶ                   

                          βάλλομαι                                              βαλοῦμαι 

!!! ΟΤΑΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΔΙΦΘΟΓΓΟΣ  ΣΤΟΝ ΜΕΛΛΟΝΤΑ ΧΑΝΕΤΑΙ ΤΟ Ι 

π.χ.                        αἴρω                                                      ἀρῶ 

                           αἴρομαι                                             ἀροῦμαι                                                                              

                             φθείρω                                              φθερῶ 

                           φθείρομαι                                         φθεροῦμαι 



ΑΣΚΗΣΗ: Να σχηματιστεί ο Μέλλοντας των ρημάτων 

 

 ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ                              ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ     

ἀγγέλλω 

ἀμύνω 

βάλλω 

ἐγείρω 

κλίνω 

κτείνω 

μαραίνω 

μένω 

μενῶ 

μιαίνω 

σημαίνω 

σπείρω 

στέλλω 

σφάλλω 

τείνω 

 

 

τέμνομαι 

φαίνομαι 

φθείρομαι 

καταπλύνομαι 

ἀποκρίνομαι 

ἀποστέλλομαι 

καθαίρομαι 

νέμομαι 

σπείρομαι 

σφάλλομαι 

τέμνομαι 

 

 


